

# Join. Shop. Save.



Major Brands, Great Value



Quality Fresh Foods



100% Satisfaction Guarantee

## New Member Offer

Join Costco today to receive an exclusive offer. When you sign up, you will receive up to a \$60 online voucher.\*

## Choose your membership



BEST VALUE

### Executive Membership

\$120 per year (plus applicable taxes) and includes a FREE Household<sup>†</sup> card.



Sign up online or in warehouse and receive a

**\$60 ONLINE VOUCHER**

(Minimum spend \$200)

**PROMO CODE: EXSPECIAL**



### Gold Star Membership

\$60 per year (plus applicable taxes) and includes a FREE Household<sup>†</sup> card.



Sign up online or in warehouse and receive a

**\$30 ONLINE VOUCHER**

(Minimum spend \$100)

**PROMO CODE: GSSPECIAL**

### TWO WAYS TO JOIN:

1. Scan this QR code or visit <https://www.costco.ca/join-costco.html> and enter the promo code at check out.
2. Bring this letter to the Membership Counter at your local warehouse



**Awareness code: 62000**

The online voucher will be sent to the member's email address within 2 to 4 business days of successful completion of the signup process.

\*This offer is for new members or memberships that have been expired for 18 months or more. Offer expires September 1, 2024, and may not be combined with any other offer. Not valid for renewals.

Executive Membership Offer: Receive a \$60 online voucher for your next purchase on Costco.ca when purchasing a new Executive Membership. The online voucher will be sent to the member's email address within 2 to 4 business days of successful completion of the signup process. The online voucher is valid until September 29, 2024. The online voucher code must be used in one (1) single transaction greater than \$200, before taxes, applicable fees and shipping, unless applicable fees and/or standard shipping are included in the quoted price. Gold Star Membership Offer: Receive a \$30 online voucher for your next purchase on Costco.ca when purchasing a new Gold Star Membership. The online voucher will be sent to the member's email address within 2 to 4 business days of successful completion of the signup process. The online voucher is valid until September 29, 2024. The online voucher code must be used in one (1) single transaction greater than \$100, before taxes, applicable fees and shipping, unless applicable fees and/or standard shipping are included in the quoted price. Offer not valid for Costco purchases made in warehouse, in Costco Business Centres, in Costco Business Centres, on CostcoBusinesscentre.ca, on Instacart.ca, on Sameday.costco.ca, on memejour.costco.ca, or on purchases of Costco Shop Cards, gift cards, certificates and tickets, travel, tires, membership, or membership renewals. Only Canadian Costco members in good standing may take advantage of this offer. Prices, specifications, availability and terms of offers subject to change without notice. Costco.ca online voucher not valid in warehouse.

<sup>†</sup> Primary and Affiliate Members receive one free Household card for anyone over the age of 18 and living at the same address.

®: Registered trademark of Price Costco International, Inc. used under license.

1085-23-E

# Adhérer. Magasiner. Économiser.

# COSTCO WHOLESALE

 **Grandes marques, petits prix**  **Produits frais de qualité**  **Garantie de satisfaction à 100 %**

## Offre pour les nouveaux membres

Adhérez à Costco aujourd'hui pour recevoir une offre exclusive. En vous inscrivant, vous recevrez un bon d'économie en ligne d'une valeur allant jusqu'à 60 \$\*.

## Choisissez votre adhésion



### Adhésion Exécutif

120 \$ par an (plus taxes applicables) et comprend une carte conjoint† GRATUITE.



Adhérez à Costco en ligne ou en entrepôt et recevez un

**BON D'ÉCONOMIE  
EN LIGNE DE 60 \$**

(Achat minimum de 200 \$)

**CODE PROMO : EXSPECIAL**



### Adhésion Privilège

60 \$ par an (plus taxes applicables) et comprend une carte conjoint† GRATUITE.



Adhérez à Costco en ligne ou en entrepôt et recevez un

**BON D'ÉCONOMIE  
EN LIGNE DE 30 \$**

(Achat minimum de 100 \$)

**CODE PROMO : GSSPECIAL**

## DEUX FAÇONS D'ADHÉRER :

1. Balayez ce code QR ou visitez <https://www.costco.ca/join-costco.html> et saisissez le code promo à la caisse.

2. Apportez cette lettre au comptoir de service aux membres de tout entrepôt.



**Code de campagne : 62000**

**Le bon d'économie en ligne sera envoyé par courriel dans 2 à 4 jours ouvrables suivant la fin du processus d'adhésion.**

\* L'offre s'adresse aux nouveaux membres et aux personnes dont l'adhésion est expirée depuis 18 mois ou plus. L'offre expire le 1<sup>er</sup> septembre 2024 et ne peut pas être combinée avec d'autres offres. Non valide pour le renouvellement de l'adhésion.

Offre d'adhésion Exécutif : les nouveaux membres Exécutif reçoivent un bon d'économie en ligne de 60 \$ à utiliser lors d'un prochain achat sur Costco.ca. Celui-ci sera envoyé par courriel dans 2 à 4 jours ouvrables suivant la fin du processus d'adhésion. Le bon d'économie en ligne est valide jusqu'au 29 septembre 2024. Le bon d'économie en ligne doit être utilisé lors d'un achat de plus de 200 \$ effectué en une (1) seule opération, avant taxes, frais applicables et livraison, à moins que les frais applicables ou la livraison standard ne soient inclus dans le prix. Offre d'adhésion Privilège : les nouveaux membres Privilège reçoivent un bon d'économie en ligne de 30 \$ à utiliser lors d'un prochain achat sur Costco.ca. Celui-ci sera envoyé par courriel dans les 2 à 4 jours ouvrables suivant la fin du processus d'adhésion. Le bon d'économie en ligne est valide jusqu'au 29 septembre 2024. Le bon d'économie en ligne doit être utilisé lors d'un achat de plus de 100 \$ effectué en une (1) seule opération, avant taxes, frais applicables et livraison, à moins que les frais applicables ou la livraison standard ne soient inclus dans le prix. Offre non valide pour les achats faits dans un entrepôt Costco, dans un entrepôt Costco Pour l'entreprise, sur costcopourlentreprise.ca, sur Instacart.ca, sur Sameday.costco.ca, sur memejour.costco.ca, ou pour l'achat de cartes Achat de Costco, de cartes-cadeaux, de chèques-cadeaux, de billets, de voyages, de pneus, d'une adhésion ou d'un renouvellement d'adhésion. L'offre s'adresse aux membres en règle de Costco du Canada seulement. Les prix, les caractéristiques, la disponibilité et les modalités peuvent changer sans préavis. Bon d'économie en ligne Costco.ca non valide en entrepôt.

† Le membre principal et les membres affiliés reçoivent une carte de membre conjoint gratuite, valide pour toute personne âgée de 18 ans ou plus qui réside à la même adresse.

© : utilisée en vertu d'une licence accordée par Price Costco International, Inc.

1085-24-F